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Fietsersbond Epe tekent voor Lokaal Sport- en 
beweegakkoord
Fietsersbond	Epe	hee/	in	de	klankbordgroep	van	het	lokaal	sport-en	
beweegakkoord	een	bijdrage	geleverd	aan	de	inhoud	van	het	akkoord.	
Met	name	via	aandacht	voor	fietsen	in	de	woonomgeving	van	mensen	en	door	
te	zorgen	voor	een	goede	infrastructuur,	worden	inwoners	van	Epe	uitgedaagd	
te	gaan	bewegen.	Voor	boodschappen,	naar	de	sportvereniging	of	naar	school:	
de	fiets	is	een	goed	alternaCef	voor	de	auto.	AcCeve	mobiliteit	levert	een	
belangrijke	bijdrage	aan	een	gezonde	leefsCjl	en	werkt	prevenCef	in	het	
voorkomen	van	gezondheidsklachten	die	het	gevolg	zijn	van	te	weinig	
bewegen.	Samen	met	andere	organisaCes	worden	de	komende	3	jaar	
projecten	opgezet	om	meer	mensen	aan	het	bewegen	te	krijgen.	Voor	het	
uitvoeren	van	deze	projecten	hee/	het	rijk	geld	beschikbaar	gesteld	en	kan	ook	
nog	budget	van	de	provincie	(GSF)	worden	gekregen	voor	bijvoorbeeld	
scholingsacCviteiten.	Eén	van	de	projecten	zal	zich	richten	op	fietsvaardigheid	
voor	ouderen	op	de	e-bike.	

Corona-maatregelen 
in de dorpscentra
De	anderhalve-
metermaatregel	was	voor	
de	gemeente	Epe	
aanleiding	de	
toegankelijkheid	van	de	
dorpscentra	van	Epe	en	
Vaassen	enigszins	te	

beperken	om	mensen	te	voet	meer	ruimte	te	geven.	Dat	betrof	ook	de	
fietsers.	De	centra	zijn	in	principe	tot	voetgangersgebied	verklaard;	
fietsers	zijn	er	te	gast.	Blauwe	lijnen	scheiden	de	stromen	in	beide	
richCngen	van	elkaar.	Is	er	druk	voetgangersverkeer	dan	dient	de	fietser	
af	te	stappen	en	bij	voorkeur	zijn/haar	fiets	aan	de	rand	van	het	
voetgangersgebied	te	stallen.	Daarvoor	werden	provisorisch	
fietsenstallingen	ingericht.	Voor	auto’s	zijn	de	centra	voorlopig	taboe.	
Werkt(e)	het?		
Het	was	voor	iedereen	duidelijk	even	wennen.	Maar	inmiddels	werkt	het	
redelijk	goed.	Afstappen	is	voor	fietsers	meestal	niet	nodig.	Er	is	ruimte	
voor	voetgangers	en	fietsers	om	elkaar	op	gepaste	afstand	te	passeren.	
Dat	auto’s	zich	op	stukjes	Hoofdstraat	en	Dorpsstraat	niet	meer	tussen	
winkelend	publiek	kunnen	mengen,	wordt	door	de	meeste		
centrumbezoekers	als	preTg	ervaren.	Een	mooi	opstapje	om	dat	maar	zo	
te	houden.	En	dat	edelhert	dat	kennelijk	ook	af	en	toe	een	kijkje	komt	
nemen,	daar	hee/	geen	mens	last	van.		
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FietsersbondEpe   
wenst u een   

goede zomer 2020 

 

Fietspad opgeleukt
We	gaan	als	Fietsersbond	alCjd	voor	snel,	
veilig	comfortabele	en	aantrekkelijke	
routes	om	te	fietsen.	In	Vaassen	hee/	
dat	“aantrekkelijk”	wel	een	heel	
bijzondere	invulling	gekregen.	
De	doorsteek	van	de	Dorpsstraat	naar	de	
parkeerplaats	van	de	Aldi	is	voorzien	van	
beplanCng,	waardoor	het	geheel	een	
mooie	uitstraling	hee/	gekregen.	De	
beplanCng	moet	natuurlijk	nog	wel	wat	
volume	krijgen.	Het	is	toch	een	genot	om	
zo	op	de	fiets	boodschappen	te	doen	?!	
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Omgevingsvisie gemeente Epe
Hoewel	de	invoering	van	de	Omgevingswet	een	jaar	is	uitgesteld	(1	januari	
2022),	gaat	de	gemeente	Epe	wel	door	met	het	ontwikkelen	van	een	
Omgevingsvisie.	Fietsen	komt	bij	verschillende	thema’s	in	de	picture:	(acCeve)	
mobiliteit,	gezondheid	(beweegvriendelijke	leefomgeving),	luchtkwaliteit,	
(terugdringen	fijnstof),		duurzaamheid	(terugdringen	CO2,		Parijsdoelen,	
milieuvriendelijk	vervoer)	en	veiligheid.	
We	zijn	al	volop	bezig	een	bijdrage	te	leveren	aan	het	maken	van	een	nieuw	
mobiliteitsplan.	Naast	het	formuleren	van	een	visie	op	mobiliteit,	en	
uitgangspunten	voor	ruimtelijke	plannen	wordt	ook	al	concreter	gekeken	naar	
veilige,	snelle,	comfortabele	en	plezierige	routes	voor	allerlei	soorten	fietsers,	
zoals	routes	voor	woon-werkverkeer,	schoolroutes,	veilige	routes	van	de	wijken	
naar	de	centra	en	natuurlijk	routes	voor	recreaCe.	Ook	voorstellen	voor	
inrichCng	van	wegen	en	straten	en	het	opheffen	van	knelpunten	komen	in	de	
plannen	aan	de	orde.		Een	intensief,	belangrijk,	maar	ook	plezierig	project.	

Herinrichting centrum Vaassen gereed
De	herinrichCng	van	het	Centrum	van	Vaassen	is	afgerond.	
En	dat	het	heel	mooi	is	geworden,	daar	is	vrijwel	iedereen	het	over	eens.	
Met	name	de	waterparCj	over	het	Marktplein	gee/	een	speels	element	aan	
het	geheel	en	wordt	door	veel	kinderen	als	speelobject	gebruikt,	terwijl	de	
ouders	vanaf	een	bankje	toekijken	en	van	een	ijsje	genieten.	

Voor	de	fietsers	is	het	centrum	goed	toegankelijk	en	er	is	geen	overlast	van	
geparkeerde	auto’s.	
In	het	begin	werd	het	parkeren	op	een	10-tal	parkeerplaatsen	toegestaan,	
maar	voor	de	zomerperiode	zijn	die	afgesloten.	
Hoe	het	vanaf	september	gaat	moeten	we	maar	even	afwachten.	Er	is	echter	
voldoende	parkeergelegenheid	in	de	directe	omgeving,	dus	de	noodzaak	om	
op	het	Marktplein	parkeren	weer	toe	te	staan	is	niet	direct	aanwezig.	

De	doorsteek	tussen	de	Dorpsstraat	en	de	parkeerplaats	bij	de	Aldi	is	ook	
aangepakt	en	ziet	er	nu	heel	goed	uit.	De	bestraCng	is	op	orde	en	de	zijkanten	
zijn	van	planten	voorzien.	

Fietsersbond	Afdeling	Epe		

Secretariaat:		Klaverkamp	76					8162	HT	Epe					
email:	epe@fietsersbond.nl	

Website:	hFp://epe.fietsersbond.nl			TwiFer:	@fietsersbondepe
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Fietsersbond	krijgt	nieuwe	
directeur	

Esther	van	Garderen	(52)	wordt	per	1	
oktober	a.s.	de	nieuwe	directeur	van	de	
Fietsersbond.	Ze	volgt	in	deze	funcAe	
Saskia	Kluit	op,	die	na	elf	jaar	de	
Fietsersbond	verlaat.	Esther	is	nu	nog	
senior	strateeg	stedelijk	beleid	bij	de	
gemeente	Almere	en	heeH	ruime	ervaring	
als	manager	op	het	gebied	van	mobiliteit	
en	ruimtelijke	ordening.	Saskia	Kluit	(46)	
begon	in	2009	bij	de	Fietsersbond	als	
hoofd	communicaAe	en	werd	vervolgens	
adjunct-directeur.	Sinds	2015	is	zij	
directeur.	Onder	haar	leiding	is	de	
organisaAe	verder	geprofessionaliseerd	
en	is	de	Fietsvisie	2040	tot	stand	
gekomen.		

Snelle	fietsroute	Apeldoorn-Epe

 Na	verschillende	inloopbijeenkomsten	en	
het	bieden	van	gelegenheid	aan	
belanghebbenden	en	bewoners	om	hun	
mening	te	geven,	worden	door	het	
projectbureau	Royal	Haskoning	DHV	twee	
varianten	verder	uitgewerkt:	de	
treinbaanroute	en	de	variant	die	deels	
langs	het	kanaal	loopt.	Wij	hebben	als	
Fietsersbond	onze	inbreng	mondeling	en	
schriHelijk	geleverd.	Heikel	punt	is	nog	de	
route	vanaf	het	tunneltje	onder	de	N309	
in	het	dorp	Epe,	om	een	goede	aansluiAng	
te	krijgen	op	het	vervolg	van	de	snelle	
fietsroute	naar	Heerde	en	Zwolle.	

Spiegels	op	de	Heerderweg	

Nog	steeds	zijn	we	met	met	de	Provincie	
Gelderland	in	gesprek	over	het	plaatsen	
van	spiegels	op	de	zijwegen	van	de	
Heerderweg,	opdat	auto’s,	die	de	
Heerderweg	op	draaien,	zicht	krijgen	op	
fietsers	die	over	het	fietspad	komen	
aanrijden.	Eindelijk	komt	er	een	proef	om	
op	verschillende	plekken	ervaring	op	te	
doen	alvorens	de	spiegels	te	plaatsen.	

Op	de	fiets	naar	school	

Toen	na	de	schoolsluiAng	vanwege	
Corona,	de	basisscholen	weer	open	
gingen,	hebben	gemeente	Epe	en	de	
Fietsersbond	samen	de	ouders	
opgeroepen	om	hun	kinderen	op	de	fiets	
naar	school	te	laten	gaan,	dan	wel	op	de	
fiets	te	brengen.	Deze	oproep	maakt	deel	
uit	van	een	breder	iniAaAef	om	de	
kinderen	te	sAmuleren	om	lopen	en	
fietsen	als	gemakkelijke	bewegings-
acAviteiten	te	gebruiken	in	het	dagelijks	
leven,	om	zo	een	bijdrage	te	leveren	aan	
een	gezonde	leefsAjl.	
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